

6D5N Beauty of South Vietnam (Mui Ne - Dalat - Ho Chi Minh-Nha Trang)

6天5晚胡志明-美奈-大叻-芽庄



Super Travels Pte Ltd 133 New Bridge Road, #02-57/58 & 03-01/02 Chinatown Point, S 059413 Call us: 63923392/63923688. Email: apc@super-travels.com







分 行程重点

胡志明

- . 百年邮政总局
- . 红教堂
- . 战争博物馆
- . 槟城市场

美奈

- . 仙女溪
- . 白沙丘
- . 美奈渔村

大叻

- . 大叻花园
- . 隧道雕塑
- . 大叻火车站
- . 灵福寺
- . 保大暑行宫
- . 疯狂众议院
- . 达坦拉瀑布

芽庄

- . 鐘嶼石岬角
- . 占婆廟屹
- . 芽庄夜市



住宿

- . 全程四星级酒店
- . 芽庄提升5星级酒店

第一天:新加坡 →胡志明(转机)-芽庄 (晚餐)

【**芽庄大教堂**】芽庄大教堂坐落于芽庄 市中心,是一座典型的哥特式建筑,气势 恢宏的钟楼非常醒目,而建筑周围的平台 有着不错的视野,可以俯瞰芽庄街景。

【鐘嶼石岬角】钟屿石岬角是一座小小 的岬岛,这里有多处巨大的花岗岩海角直 指南海之中

【占婆廟屹】立在芽庄北边诚郊紧邻开河出海口的山丘,建于七十二世纪之间的 湛文明为了几年湛国之母 。八座宝塔,如今只剩下四座

【**芽庄夜市**】是集吃喝玩购为一体的大型市场,十分有越南特色



第二天:芽庄-大叻 (早/午/晚餐) 早餐后,前往大叻。

【大**叻花园**】大叻花园是城市的后花园,园内种植着几百种不同种类的花朵植物

第三天: 大叻 (早/午/晚餐)

【**隧道雕塑**】是大叻-梦幻城市的奇观, 早就吸引了国际游客的好奇与想像力。

【大**叻玛丽修道院**】位于一座松树山上 参观大叻最古老的天主教堂之一。

【疯狂众议院】您会喜欢这种畸形的混凝土结构像蜘蛛网,人物和动物神秘生物里面意想不到的事情。

【保大暑行宫】越南封建朝廷的最后一 个国王

【火车站】火车站主色调是抢眼的橘红色, 三个尖尖的屋顶和彩色玻璃彰显着 古老的异国风情

【达坦拉瀑布】(含双程手刹过山车)进入景区后先穿过雨林,再沿着一段陡峭的下坡路可看到位于半山腰的瀑布

【灵福寺】是越南寺庙建筑中的精品,远远看去,像一件巨大的镂空雕刻工艺品,玲珑剔透。寺高约七层,被难以计数的龙造型装饰得鲜艳夺目、典雅、瑰丽;寺庙前的龙柱、庙墙上的龙雕、庙窗上的龙饰、庙门楣上方的龙对,无不用彩陶、彩玻璃碎片拼贴、镶嵌而成

第四天:大叻-美奈 (早/午/晚餐) 早餐后,前往番切美奈

【仙女溪】被称为非地球上的景点,脱掉拖鞋,赤脚淌水逆行,细细的流沙,暖暖的溪水,不停地从脚趾缝中流淌,像是仙女用她纤纤小手不时地帮你足浴按摩,舒服至极。逆流而上,仙女溪越为美丽,红土溪流小峡谷在蓝天白云映衬下美的令人窒息。

【白沙丘】是美奈著名的一个自然景观, 连绵的白色沙滩长年累积造就了这一美 的奇观,松软的沙丘矗立在蔚蓝的湖边, 看上去有种时空扭转的错觉,错误的把 地球上最迥异、最无关联的两件事柔和 到一起天然幽美风景,令人有如处于世 外桃源暂忘一切烦恼。

【美奈渔村】是相当出名的,静静的港湾密密麻麻的停满了渔民的小船,暖暖的阳光铺洒在海面上,整个小渔港笼罩在一层金色的薄纱里。

第五天: 美奈-胡志明 (早/午/晚餐) 随后前往越南最大的城市-胡志明

【百年邮政局】该邮局建于 1886---1891 年间、是一座拥有浓厚法式建筑 风格的建筑物

【粉红教堂】教堂外觀看起來十分新穎, 但其實已有 90 多年的歷史, 建築風格 是浪漫的哥德式, 充滿可愛、夢幻感

【战争博物馆】又叫美军战争罪恶馆、该地方陈列着美军于越战期间所使用的武器 包括;战车、飞机、重型机枪、炮弹等。展览室则陈列越战时美军使用汽油弹或化学武器所造成 的伤害照片、战争的残酷与百姓的无奈表露无疑

【槟城市场】是胡志明最中心的传统市 集。自由逛 街购买当地纪念品

第六天: 胡志明-新加坡 (早餐) 早餐后,自由活动至集合时间,送往机 场启程回国,乘搭客机返回新加坡

备注:

- 1. 在公司无法预测和控制或 COVID-19 限制的情况下,行程可能更改
- 2. 行程顺序,餐食和酒店均以最终确认为准
- 3. 本公司强烈建议阁下购买个人旅游保险。



₹ TOUR HIGHLIGHTS!

HO CHI MINH

- . Century of Post Office
- . Tan Dinh Church
- . War Museum
- . Ben Thanh Market

MUINE

- . Fairy Stream
- . White Sand Dunes
- . Mui Ne Fishing Village

DALAT

- . Garden Hydrangea
- . Clay Tunnels
- . Dalat Railway Station
- . Linh Phuoc Pagoda
- . Bao Dai Summer Palace
- . Dalat Cathedral Domaine de Marie
- . Datanla Waterfall

Nha Trang

- . Chong rock headland
- . Temple Champonagar
- . Night market



ACCOMMODATION

- 4*Hotel
- Nha Trang upgrade 5* Hotel

DAY1: Singapore → Ho Chi Minh(-Nha Trang (D)

【Nha Trang Mountain Church】 Nha Trang Cathedral is a beautiful classic European-style church in Nha Trang city. The stunning architecture work stands still as a historical witness to Christianity in Nha Trang

【Hon Chong】 tourists are initially intrigued by the exotic appearance and mysterious layout of rocks or enchanted by the pristine beauty of Hon Chong Beach.

【Po Nagar 】 - Cham Temple. It is dedicated to Yan Po Nagar, the goddess of the country, who came to be identified with the Hindu goddesses Bhagavati and Mahishasuramardini, and who in Vietnamese is called Thiên Y Thánh Mâu.

【Nha Trang Night Market】

DAY02: Nha Trang-Dalat (B/L/D)

After breakfast, proceed to Dalat

【Flower Garden】 is the center of Dalat and the place where flowers from all over the world are concentrated



DAY03:Da Lat

(B/L/D)

【Clay Tunnels】 is a spectacle of Da Lat - which has attracted the curiosity and imagination of international tourists.

【 Domaine De Marie 】, a Catholic Convent in Dalat, Vietnam. The church's history goes back to its initial construction in 1940 and is built in the French and Vietnamese architectural style.

【 Dalat Crazy House 】 Hằng Nga Guesthouse. Described as a "Fairy Tale House"

【 Bao Dai summer place 】; Bao Dai was the last emperor of Vietnam's feudal era, and he liked to travel to Dalat to live, so he built this beautiful summer resort in Dalat.

【 Dalat Railway Station】, which has a history of 100 years. The main purpose of the train line was to let the French ambassador to Vietnam from Ho Chi Minh city took the train here to escape the heat.

【 Datanla Waterfall 】 is the biggest and one of the most beautiful waterfalls of Dalat (from November to March of the following year, it is a dry season, so the Datanla Waterfall will have less water).

Linh Phuoc Pagoda is one of the most famous pagodas in Da Lat, the pagoda is uniquely designed with fine carvings of porcelains and giant structures keep many records of Vietnam as well the world.

DAY04:Da Lat - Mui Ne

(B/L/D)

Tairy Stream is a small stream flowing through the east side of Mui Ne

White Sand Dunes . On the road, one side is the beach and the other is the desert coastline. This was once named the most beautiful coastal road in South Vietnam.

Mui Ne Fishing Village 1 to learn about the life of local fishermen.

DAY05: Mui Ne - Ho Chi Minh
After proceed to Ho Chi Minh

【 Century of Post Office】 the post office was built in from 1886 to 1891, it was a building with a strong French architectural style

Tan Dinh Church has a bright pink tone and was built in a Romanian architectural style.

【 War Museum 】 also known as the US Army War Crimes Museum, which displays the weapons used by the US military during the Vietnam War, including warships, planes, heavy machine guns, and artillery shells. Followed by a visit to the 【 Ben Thanh Market 】, which is the most central traditional market.

Day 6:Ho Chi Minh- Singapore

(B)

Today, after breakfast you will transfer to airport take flight back to Singapore



Remarks:

1. All itineraries are subject to changes (due to Flight Schedules, Land and SeaTransport, COVID-19 restrictions and other causes of an unpredictable nature) and final confirmation from our overseas land operators.

2.Sequence of itinerary and meal, hotel are subject to final confirmation.

3.Purchase of travel insurance is strongly recommended

